
35

Yönetim Kurulu 
Üyelerimiz DSİ 

Jeoteknik Hizmetler 
ve Yeraltısuları 
Daire Başkanı  

Dr. Ayhan Koçbay’a 
tebrik ziyaretinde 

bulundu

Yönetim 
Kurulumuz  

Tarım ve Orman 
Bakanlığı  Personel 

Genel Müdürünü 
Ziyaret Etti

Yönetim Kurulu Üyelerimiz 13 
Şubat 2019 tarihinde Devlet Su 

İşleri Genel Müdürlüğü Jeoteknik Hiz-
metler ve Yeraltısuları Dairesi Başkan-
lığı görevine atanan meslektaşımız Dr. 
Ayhan Koçbay’ı makamında ziyaret 
etti. TMMOB Temsilcimiz Ali Burak 
Yener ve DSİ İşyeri Temsilcimiz Aytaç 

Çiftçi de ziyaretimize eşlik etti.
Söz konusu ziyarette yeni görevin-

den dolayı Koçbay’ı tebrik eden 
heyet, DSİ Genel Müdürlüğünün 
görev kapsamı içinde olan ve mesl-
ektaşlarımızın yeraltısuları arama, 
araştırma ve belgelendirme süreçler-
inde yaşadıkları sorunlar, kaçak kuyu 

açımının önelenmesi ile su kaynakları 
için sürdürülebilir bir koruma ve kul-
lanma dengesinin öneminin vurgul-
anmasının ardından iyi niyet temen-
nileri ve mühendislik hizmetlerinin 
geliştirilmesi konusunda daha fazla 
işbirliği yapılması temennileri ile zi-
yaret son buldu.

Yönetim Kurulu Üyelerimiz 
Tarım ve Orman Bakanlığı 

Personel Genel Müdürlüğüne atanan 
meslektaşımız İrfan İçöz’e tebrik ziya-
retinde bulundu.

Ziyarette; Yönetim Kurulu Başka-
nımız Hüseyin Alan; Tarım ve Orman 
Bakanlığına bağlı olan DSİ Genel Mü-
dürlüğü, Doğa Koruma Genel Mü-
dürlüğü, Su Yönetimi Genel Müdürlü-
ğü, Çölleşme ve Erozyonla Mücadele 
Genel Müdürlüğü başta olmak üzere 

bağlı genel müdürlüklerde çok sayıda 
jeoloji mühendisinin çalıştığını belir-
tilerek, meslektaşlarımızın yaşadığı 
sorunları aktardı.

Yine ülke çapında  500.000’e varan 
kaçak su kuyusunun bulunduğu, bu 
kuyuların ruhsat altına alınması için 
Bakanlığa önemli görevler düştüğü 
ifade edilerek, DSİ Genel Müdürlüğü 
içinde bulunan bir şube müdürlüğü 
(yeraltısuları) vasıtasıyla ülke yeraltı 
sularının yönetilemeyeceği, yeraltı-

suları şube müdürlüğünün mutlaka 
Daire Başkanlığı seviyesine çıkarılma-
sı gerektiği vurgulandı.  Görüşmede 
Sayın İçöz,  Bakanlığın 150.000 varan 
personel sayısı ile ülkenin hemen he-
men her noktasında, çok farklı alan-
larda çalışmalar yürüttüğünü, yine 
kurumsal kapasitenin en iyi şekilde 
kullanılması konusunda çalışmalar 
yapıldığını belirtilerek, bakanlık ile 
meslek örgütlerinin ortak çalışmalar 
yapmasının önemine vurgu yaptı.


